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resposta a totes les peticions i

suggeriments que els  s iguin

formulats.

Uns dies més tard, els infants encara

recordaven aquella jornada i en

reflexionaven a l�espai que l�escola té

al Magazín de La Veu. Jana Regué

explicava: �Feia una mica de respecte

perquè no sabíem que hi hauria tanta

gent i, en veure-ho, et quedaves una

mica impactat�. A la Mariona Vila la

va sorprendre la reacció de la gent

en acabar l�acte: �Al final, quan ens

vam aixecar, tothom ens va començar

a felicitar i jo pensava «com?».

Tothom ens feia dos petons i ens deia

«ho has fet molt bé i m�ha encantat

el teu discurs»�. Elles dues varen patir

el moment més delicat de la sessió

perquè havien presentat la seva

candidatura com a alcaldessa i només

una d�elles ho podia ser. Es va escollir

amb els vots dels regidors i el

recompte va ser molt ajustat. Amb

tot, encara que la representació i la

responsabilitat recaigui en Regué, les

dues i tot el grup treballen en equip.

Dos mesos més tard, el dilluns 2 de

març de 2020, es va fer el segon ple.

Els diferents regidors varen anar

explicant i defensant les propostes

que volien dur a terme en aquest

mandat i que havien anat treballant

a l�escola i en les sessions de treball

prèvies.

Disposen d�un pressupost
de 2.000 euros per

implantar les seves idees

Les iniciatives que volen emprendre

afecten diferents àmbits. Es va

aprovar enviar una carta a CAT Salut

per demanar que es millorin els

serveis sanitaris del consultori local

santjoaní, crear un casal per a joves

i fer activitats per recaptar diners per

fer-lo possible, organitzar més

activitats per a joves durant la Festa

Major -com un partit de futbol amb

una pilota gegant, un concurs de

talents, un paintball, jugar a atrapar

pel poble, perseguir un formatge

baixant per un marge, o una gimcana,

fer una campanya de sensibilització

sobre la tinença d�animals i les

obligacions que això comporta, parlar

amb la Unió Excursionista per

recuperar l�acampada del Pla

d�Estràngol, i implementar iniciatives

per conscienciar en matèria de medi

ambient.

A partir de l�aprovació d�aquestes

propostes, en les pròximes sessions

establiran un calendari per dur-les a

terme i posaran fil a l�agulla per fer-

les possible.


